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ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ 
ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ – ΣΥΕΤΕ 

ΜΕ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 
 
Συνάδελφοι, 
 

 Με πρωτοβουλία της Διοίκησης, πραγματοποιήθηκε σήμερα το πρωί (15/11), 

συνάντηση του Προέδρου και του Γενικού Γραμματέα του ΣΥΕΤΕ με τον Πρόεδρο και τον 

Διευθύνοντα Σύμβουλο της ΕΤΕ κ.κ. Ράπανο Βασίλη και  Ταμβακάκη Απόστολο. 
 

Στη συνάντηση αυτή η Διοίκηση της ΕΤΕ εξέφρασε τις παρακάτω θέσεις της: 
 

1.  Πορεία   Τράπεζας :    

Οι επιπτώσεις από το κούρεμα των ομολόγων του Ελληνικού Δημοσίου που κατέχει η 
Τράπεζα στην κεφαλαιακή της επάρκεια θα είναι σημαντικές, με αποτέλεσμα να χρειάζεται 
η εξεύρεση των απαραίτητων κεφαλαίων προκειμένου να αποκατασταθεί ο δείκτης της 
κεφαλαιακής της επάρκειας (tier 1 -9%). 
 

2 .  Επιχειρησιακή   Σύμβαση :  

Στα πλαίσια αυτά, η Διοίκηση ζήτησε ένα μέρος της αποκατάστασης της κεφαλαιακής 
επάρκειας της ΕΤΕ να προέλθει από τη μείωση των πάσης φύσεως αμοιβών μας. Μείωση 
την οποία προσδιόρισε σε 150.000.000€. 

 

Συνάδελφοι, 
 

 Μετά από αυτές τις εξελίξεις, θα συνέλθουν άμεσα τα όργανα του ΣΥΕΤΕ για να 
διαμορφώσουν τη θέση του. 
 

 Παράλληλα, επειδή ανάλογες ενέργειες έχουν εκδηλωθεί και σε άλλες Τράπεζες, θα υπάρξει 

γενικότερος συντονισμός όλων των Συλλόγων από την ΟΤΟΕ. 
 

Συνάδελφοι, 
 

 Για οποιαδήποτε εξέλιξη θα σας κρατάμε ενήμερους. 
 

 

 
    Με συναδελφικούς χαιρετισμούς  
       Για το Διοικητικό Συμβούλιο 
Ο Πρόεδρος      Ο Γεν. Γραμματέας 
 
Γιώργος Γιαννακόπουλος  Γιώργος Μότσιος

 


